
Takqj popievzemu dotžnostiv
skupščini KS smo sprejeli načrt
izgradnje novega diužbenega
doma z dvorano, prostore za
potrebe kiajevne skupnosti in
prostore za sedež družbenopo-
litičnih organizacij ttr trgovine.

Potrebno je bilo pridobiti
dokumentacijo z načrtom, potre-
bidmi soglasji in sofinancerja.

V pridobivanju gradbenega
raateriala, fizičnega dela ter zidave
smo se oprli predvsem na lastne
moči in v večjem delu opravili
sami.

Gradbeni odbar za giadnjo
družbenega doma, ki je bil usta-
novljen že v prejšnjem mandatnem
obdobju, je oid darovalcev lesa
zbial piibližno 40 m3 lesa. Ze v
piejšnjem mandatnem obdobju je

Nov družbeni dom — bodoči center KS
bila a kiajevnega samoprispevka
nabavljena zidna opeka, kateraje
delno že vzidana v stavbo do prve-
ga nadstropj a, ostali del opeke pa
bo uporabljen za diugo nadsteopje
stavbe.

Pridobili smo tudi sofinancerja
za tisti del stavbe, v katerem bo
tigovina DO TABOR - GROSU-
PLJE.

Potem je sledila nabava streJne
opeke in drugega gradbercga
materiala: cementa, apna, peska,
betonskih nosilcev in polnil za
plaSčo. Delovne roke krajanov so
se odzvale sklepu tretje seje
Skupščine krajevne skupnosti
Temenica, da bi sedmi krajevni
praznik delovno proslavili. Ob
postavljenih mlajih in zastavah ob
cesti, ob izobešenih zastavah po
hišah, smo se na delovnem mestu
zbrali krajani v večjem številu v
soboto, 20. avgusta, kot prvi ude-
leženci prostovoljne akcije. S pro
stovoljnim delom smo potem
nadaljevali vsako soboto in nede-
ljo do 30. novembra 83. Na naše
delovne akcije je prišlo istočasno
tudi do 40 krajanov in smo skupaj
opravii 2266 prostovoljnih delov-
nih ur.

Vsi prebivalci naše kiajevne
skupnosti so pokazali tudi razu-
mevanje pri darovanju prosto-
voljnih denarnih prispevkov in
smo na ta način zbrali 20.000
dinarjev. Denar smo porabili pred-

•vsern za malice prostovoljnim
delavcem. Malice pa je nadvse
vestno pripravljala tovariSica Mari-
ja Piskule.

Zdaj je pred naini nadaljnja
akcija za gradnjo družbenega
doma. Prostovoljne delovne akcije
načrtujemo vsako nedeljo. Zatose
obračam na vse krajane, da se po
svojih močeh enotno in enako-
pravno vključijo v delovne akcije
pri gradbenih delih. Gradbeni
odboi pripravlja smernice za

nadaljnje konkretno delo, nabavo
materiala in samo oiganizacijo
delovnih akcij.

NaSa želja je, da si čimprej
zgradimo svpje piostore, tako da
ne bomo večno vedrili v prostorih
osnovne šole v Temenici. Poleg
tega pa pričakujemo, da botno v
novem družbenem domu začeli z
več aktivnostmi na kulturnem
področju.

Ob tej priložnosti predlagam,
da tudi pomislimo na poimeno-
vanje našega novega družbenega
doma, kateri bo - ko bo zgiajen
- v ponos vsem prebivalcem kra-
jevne skupnosti Temenica.

V tej akciji želimo sodelovati z
organizacijo Zveze borcev Šentvid
pri Stični, da nam pomaga pri
izvedbi naše zamisli, da bi se naš
družbcni dom poimenoval po
pokoinem prvoborcu NOB, tovari-
šu Tonctu PUSU.

Pokojnj Tone Puš je bU vedno
naš najbližji svetovalec in sode-

lavec pri organiziianju kiajevnih
praznikov v Temenici. Veliko je
delal tudi z našimi pioniiji pri
sprejemanju kurirčkove poSte,
skratka, bil je izredno prizadeven
in požrtvovalen pri ohranjanju
tradicij NOB in vzdrževanju spo-
minskih obeležjj NOB v našem
kraju. Zato smatram, da pokojni
Tone Puš zasluži, da se ga bomo v
imenu našega novega družbenega
doma vedno spominjali. Prisotne
prosim, da moj predlog podprete.

Zaradi raztresenosti vasi in
zaselkov v naši krajevni skupnosti
in razsežnosti, glede na število
prebivalcev in glede na to, da je
naša krajevna skupnost ena naj-
manj razvitih krajevnih skupnosti
v občini Grosuplje (imamo samo
dober kilometer asfaltirane ceste,
ostale poti pa so slabo urejene; še
vedno nam priraanjkuje telefon-
skih priključkov. Sedem vasinima
telefonske povezave).

Do telefona smo v naši krajevni
skupnosti sicer prišli, a tudi tu z
lastnimi močmi in finančnimi
sredstvi. V letu 1980 smo dobili
od PTT sedem telefanskih številk,
v lanskem letu pa še 14, zdaj
imamo torej vsega skupaj 21 tele-
fonov na območju naše KS.

V letu 1983 smo na reki Tetne-
nici dobili nov most v Dolenji vasi,
kajti stari most se je zaradi dotra-
janosti porušil. Nov most je za vse
nas velika pridobitev.

Ob tej priliki bi vsem prisotnim
krajanom in predstavnikom delov-
nih in diužbenopolitičnih organi-
zacij iz občine omenil nekaj prob-
lemov naše krajevne skupnosti, s
katerimi se vsakodnevno sreču-
jemo in jih bomo v naslednjem
obdobju verjetno piisiljeni začeti
reševati:

- Po nekaterih vaseh imamo še
zastarelo električno napeljavo.

- Potrebno bo urediti športno
igrišče tet izboljšati in urediti
zgradbo šole v Temenici.

- V naši krajevni skupnosti
imamo precej obdelovalnih kme-
tijskih povriin, z nekaj zemlje, ki
ta bila primerna za obdelovanje,
pa je neizsuSena in služi za trav-
nike, ki niso dovolj izkoriJčeni.

- Problem neurejenih cest in
poti sem že omenil, verjetno
bomo morali v prihodnosti, kljub
težkim finančnim pogojem še kaj
storiti tudi na tem področju.

Oddaljeru zaselkj so ptikrajšani
in prepuščeni sami sebi glede
dostave pošte, obiskov veterinaija,
nimajo dovoznih poti, nekateri
zaselki pa so tudi še brez elektri-
ke. Teh hribovitih predelov ne bi
smcli povsem zapostavljati, saj bi
moraJi gledati tudi na to, da bi
ostajali mladi ljudje na kmebjah,
posebno zaradi piezaposlenosti v
mestih.

Pohvaliti moram vodstvo
podružručne 5ole, ki zaenkiat
edino skibi za kulturno življenje
kraja, prav takopa tudi mladinsko
oiganizacijo, ki angažirano sodelu-
je na prireditvah. Dve posebno
uspeli prireditvi sta bili ob priho-
du Dedka Mraza s kulturnim pro-
gramom in obdaiovanjem otrok.
Šolski otroci so bili obdarovani s
prispevkom finančnih sredstev
šole in delno z prispevkom staršev,
to je 300 dinarjev na otroka. Pred-
šolski otroci pa so dobili darilo, za
katerega smo prispevali na otioka
200 dinarjev iz sredstev KS.

Druga takšna prireditev j ^ bila
ob Dnevu žena za 8. marec. Tu so
se izkazali mladinci, ki so skupno
z učenci šole pripravili Iep kultui-
no zabavni program. Te proslave
se je udeležjo precej krajanov,
predvsem žena. Mladinska organi-
zacija je pripravila iz lastnih finan-
čnih sredstev skromno zakusko in
obdarovanje starejših žena z
nageljai.

Ob zaključku mojega poročila
bi še enkrat izkoristil prUožnost in
poudaril pomen čimpicjšnje izgra-
dnje našega novega družbenega
doma, saj bomo z njegovo dokon-
čno izgraditvjjo vsi kr^ani res veli-
ko pridobili M imeli v naši krajev-
ni skupnosti svoj kulturni, gospo-
darski in družbeno-politični cen-
tex.
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